

## §1 Mötets öppnande

Josefin "Yuna" Ulfenborg (Ordförande) öppnar mötet klockan 12:05.

## §2 Närvarande

Josefin "Yuna" Ulfenborg (Ordförande)  
Sofia "Nekki" Larborn (Sekreterare)  
Ulrika "Dice" Uddeborg (Masteransvarig) (Via Skype)  
Jonatan "Allan" Gustafsson (Kassör)

## §3 Val av mötets ordförande

Josefin "Yuna" Ulfenborg väljs som mötets ordförande.

## §4 Val av mötets sekreterare

Sofia "Nekki" Larborn väljs som mötets sekreterare.

## §5 Information

### 5.1 Feedback från GDPR-ansvariga

Vi har fått feedback på vilka åtgärder vi behöver vidta gällande vår Google Drive. Vi sätter oss och ser över det den 2/5.

## §6 Arrangemang

### 6.1 Pluggfrukost

Vi planerar en pluggfrukost LV8, 16/5. Jonatan "Allan" Gustafsson skickar ett mail till P.R.I.T. och ber dem fixa PR.

## §7 Interna Frågor

### 7.1 Samarbete med DNS

Diskussion kring vad man kan arrangera i samarbete med DNS. Exempelvis en lunchföreläsning eller en pluggkväll. Spånar idéer till ämnen för föreläsning.

- Stresshantering

Josefin "Yuna" Ulfenborg    Sofia "Nekki" Larborn  
Mötets ordförande        Mötets sekreterare

- Git
- Inspirationsföreläsning

## 7.2 Utlåtande till valberedningen

Sammanställning av utlåtande till valberedningen gällande tillsättning av ansvarsposter.

## 7.3 Kursnämnder

Distribuering av ansvar för uppkommande kursnämnder.

## 7.4 Möte med PL och nya snIT

Mötet med PL och nya snIT kommer att hållas lunchtid 21/5.

## 7.5 Definiera arbetsroller

Vi skulle vilja definiera roller i snIT lite tydligare för nästa års snIT, specifikt för vice ordförande-rollen. Josefin ”Yuna” Ulfenborg skriver en text om det och lägger in i kontinuiteten.

## 7.6 Mailpresentation av snIT

Vi ska skriva en kort presentation av snIT att lägga i början av varje mail som vi skickar till examinatorer gällande påminnelse om kurs-PM, då det kommit till vår kännedom att många examinatorer inte vet vad snIT är och frågar PL om detta när de får mail om kurs-PM. Vi gör det i samband med genomgången av vårt Google Drive-material.

## 7.7 Bättre utnyttja budget

Vi har större budget än vad vi har använt under vårt verksamhetsår, och ska skriva något i kontinuiteten om förslag på hur man kan utnyttja dessa för arrangemang som stärker snIT:s bild.

## §8 Övriga frågor i mån av tid

### 8.1 p1

## §9 Val av datum för nästa möte

Nästa möte äger rum torsdag 2018-05-03 12:00.

Josefin ”Yuna” Ulfenborg    Sofia ”Nekki” Larborn  
Mötets ordförande            Mötets sekreterare

## §10 Mötets avslutande

Josefin "Yuna" Ulfenborg avslutar mötet 12:50.

Josefin "Yuna" Ulfenborg    Sofia "Nekki" Larborn  
Mötets ordförande         Mötets sekreterare